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Samen Actief 
 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
op vrijdag 15 maart 2024, aanvang 14.00 uur 

in het Dommelhuis, Son en Breugel 
 
 
De Algemene Ledenvergadering wordt bijgewoond door 63 leden (volgens de presentielijst), waarvan 
5 leden van verdienste. 12 Leden hebben zich afgemeld. 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
Voorzitter Jac Wismans opent de vergadering. Hij heet alle aanwezigen van harte welkom. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 3 maart 2023 
a. Naar aanleiding van punt 15., 1e aandachtstreepje informeert Dick Geluk naar de stand van zaken 

m.b.t. de afscherming op de website van informatie die alleen voor leden is bedoeld. O.a. de 
ComputerGebruikersClub heeft daar behoefte aan. 
De voorzitter antwoordt dat het nog steeds de bedoeling is dat een deel van de website niet openbaar 
toegankelijk wordt gemaakt. Dit punt wordt op Koepelniveau besproken. 

b. MarieAnne van Gestel vraagt wat de bedoeling is van de huidige ledenpas met de 2024-sticker. 
De voorzitter antwoordt dat voor 2024 deze tussenoplossing is gekozen. Gedurende dit lopende jaar 
wordt een nieuwe ledenpas ontwikkeld die waarschijnlijk ook digitaal zal kunnen worden gebruikt. 
 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Jaarverslag 2023 
De voorzitter neemt aan de hand van een PowerPointpresentatie de belangrijkste zaken uit het Jaarverslag 
2023 door. 
 
Enkele punten uit de vergadering: 
- PVGE Son en Breugel e.o. heeft een goed bezet bestuur. Sinds het vertrek in 2023 van het 

bestuurslid Belangenbehartiging heeft de voorzitter deze functie waargenomen. 
Als kandidaat-bestuurslid Bert Buiteman in deze vergadering zal worden benoemd is het bestuur 
weer voltallig. 

- De bestuursmedewerkers, commissieleden en de Vertrouwenspersoon leveren belangrijke bijdragen 
aan de werkzaamheden van onze vereniging. 

- Ontwikkelingen ledenbestand in 2023: er zijn 59 nieuwe leden, 29 opzeggingen waarvan 22 door 
overlijden. De overledenen worden met een korte stilte herdacht. 
Het ledenbestand is met 8 personen toegenomen. De gemiddelde leeftijd van de leden is 80 jaar. 
Naar aanleiding van dit punt wordt gevraagd naar de positie van een gastlid. Een gastlid betaalt 
€10,50 per jaar en heeft dezelfde rechten als een regulier lid van een afdeling. 
In principe kunnen leden van de verschillende PVGE-afdelingen aan activiteiten van de andere 
afdelingen deelnemen zonder eerst gastlid te worden. Voor clubs gelden speciale regels. 
Dit punt is onderwerp van gesprek op Koepelniveau en het zou kunnen dat hierover andere 
afspraken worden gemaakt. 

- Clubs 
Er zijn nu 19 clubs met in totaal 384 leden, die verplicht lid van een PVGE-afdeling moeten zijn. 
Clubs ontvangen via de penningmeester €5,-- per clublid tot een maximum van €250,-- per club. 
Leesclub 3 heeft inmiddels een eigen clubleider. 

- Evenementen en reizen 
Onder leiding van het in 2023 aangetreden bestuurslid Evenementen en Reizen is gezocht naar een 
andere opzet van de activiteiten. Voorbeelden daarvan zijn de voorstelling van het Royal Opera 
House en de Nieuwjaarsborrel in de plaats van het traditionele kerstdiner. 
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Ook in 2024 zullen de commissieleden weer leuke dingen organiseren. Zij ontvangen graag 
eventuele opmerkingen en wensen. 
Meerdaagse reizen worden niet aangeboden door PVGE Son en Breugel, maar onze leden mogen 
vaak wel aansluiten bij reizen van andere afdelingen. Er is zeker animo voor meerdaagse reizen met 
bekenden uit de eigen leefomgeving, maar de PVGE Son en Breugel heeft geen organisatoren om 
een nieuwe Reiscommissie te vormen. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij het bestuur. 

- Individuele belangenbehartiging in de vorm van de onafhankelijke Wmo-cliëntondersteuning heeft in 
2023 minder aandacht gekregen dan gewenst. Recent is een gemeentelijk traject gestart waardoor er 
waarschijnlijk meer cliëntondersteuners beschikbaar komen. 
De 3 HUBA’s helpen jaarlijks zo’n 70 inwoners van Son en Breugel bij hun belastingaangifte. 
De verjaardagbezoeken door de 3 dames worden zeer op prijs gesteld. 
In december 2023 hebben de 85+-leden een kerststol ontvangen. 

- Collectieve belangenbehartiging 
De SeniorenRaad behartigt de belangen van alle senioren in Son en Breugel. De PVGE heeft zitting in 
het bestuur van de SeniorenRaad. Zo is door de deelnemende organisaties gezamenlijk het Repair 
Café in het HOi-Huis opgezet. 
Iedere woensdag van 16 tot 17 uur kunnen inwoners van Son en Breugel met hun vragen terecht bij 
het informatiepunt OUDERenWIJZER. Bij toerbeurt bemensen ook PVGE-leden dit punt. 
De PVGE neemt deel aan de Adviesraad Sociaal Domein, die onderwerpen voor velerlei groeperingen  
behandelt, dus niet alleen voor senioren. 

- PR en Communicatie 
Deze commissie verzorgt de website, de Nieuwsflitsen, de Nieuwsbrieven, levert haar bijdrage aan 
de KoepelNieuwsflits en onderhoudt contacten met DeMooiSonenBreugelKrant. 
De commissieleden zouden het fijn vinden als een jonger persoon met journalistieke ervaring de 
groep zou komen versterken. 

- De VerenigingsRaad is het hoogste orgaan van de Koepel waarin Son en Breugel met 3 personen is 
vertegenwoordigd. 

 
Het Jaarverslag 2023 wordt ongewijzigd goedgekeurd door de ALV. 
 
5. Financieel overzicht Boekjaar 2023 en Begroting 2023 behorend bij het Werkplan 2023 
Penningmeester Jos van der Hamsvoort licht de financiële overzichten m.b.t. 2023 toe. 
 
a. Boekjaar 2023 en Begroting 2023 

Door toevoeging van fondsen en hogere contributieafdracht door de Koepel aan de afdeling Son 
en Breugel t.b.v. de jubileumviering zijn de inkomsten hoger dan andere jaren. 
De uitgaven zijn nagenoeg gelijk aan de begrotingsposten. 

b. Balans 
Bevat alleen bankposten, geen roerende zaken. 

 
6. Verslag van de Kascontrolecommissie 2023 
De Kascontrolecommissie 2023, bestaande uit Jack Schalk en Bert Buiteman, heeft de boeken grondig 
bestudeert en verklaart op grond van haar onderzoek dat de door de penningmeester opgestelde staat 
van inkomsten en uitgaven (Winst- en Verliesrekening) en de Balans per 31 december 2023 een juist 
beeld geven van de financiële positie van de PVGE S&B e.o. en stelt de vergadering voor het bestuur 
decharge te verlenen voor het in 2023 gevoerde financiële beleid. 
Dit wordt bevestigd met een applaus. Het verslag van het financieel jaaroverzicht wordt vastgesteld. 
 
7. Benoeming Kascontrolecommissie 2024 
De Kascontrolecommissie 2024 bestaat uit Frits Helders en Jaap van der Gaag. 
Jelle Rieske is reserve lid. 
 
Extra agendapunt: Blijken van waardering 
Onlangs hebben 3 clubleiders hun clubleiderschap beëindigd. Dat zijn: 
- Kees van der Meijden van de ComputerGebruikersclub; 
- Aad van Reeuwijk (tevens oprichter) van de Franse Conversatieclub; 
- Frans de Bruin van de Reis- en Cultuurclub. 
Zij ontvangen daarvoor een blijk van waardering met bijbehorende fles wijn. 
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PAUZE met een kop koffie of thee in de theaterzaal. 
 
8. Werkplan 2024 en Begroting 2024 
 
Werkplan 2024 
De voorzitter memoreert dat samenwerking – zowel intern als extern – van groot belang is voor een 
vereniging. Daarbij is de ondersteuning door de PR en Communicatiecommissie zeer belangrijk. 
a. Interne samenwerking 

De clubs vormen het hart van onze vereniging en samen activiteiten ondernemen is bevorderlijk voor 
het welzijn van onze leden. 
De Evenementencommissie toont een filmpje van de Djembé-workshop, waaraan meer mensen 
plezier hadden kunnen beleven als ze eraan hadden deelgenomen. De Evenementencommissie heeft 
een programma voor de komende maanden uitgewerkt en enkele opties op het oog. Inbreng van 
ideeën en wensen vanuit de leden wordt op prijs gesteld. 
Naar aanleiding van de suggestie om in december weer een kerstdiner te plannen, wordt een kleine 
enquête onder de aanwezigen gehouden. 13 Aanwezigen zouden dat op prijs stellen. 

b. Externe samenwerking 
Ook op lokaal niveau wordt samengewerkt, o.a. met de organisaties die mede deel uitmaken van de 
SeniorenRaad. 
 

Begroting 2024 
De penningmeester heeft voorzichtig begroot en komt uit op een resultaat van €1.200,-- negatief. 
Kostenbesparing door over te gaan op digitale uitgave van de Nieuwsbrief van Son en Breugel e.o. wordt 
niet wenselijk geacht, omdat oudere leden daardoor worden benadeeld. Gebleken is dat met name deze 
leden behoefte hebben aan een papieren versie. 
Wèl overweegt het bestuur de leden die de Nieuwsbrief per post ontvangen, te vragen of zij willen 
overstappen op een digitale versie. 
 
Het bestuur wil in 2024 wel alle geplande activiteiten laten doorgaan, ondanks het voorziene financiële 
tekort, maar veel hangt af van de contributieafdracht door de Koepel. 
Toegelicht wordt dat de contributie van €21,-- per jaar centraal door de Koepel wordt geïnd. Daarvan 
ontvangen de lokale afdelingen €10,50 per lid. De andere helft van de contributie wordt door de Koepel 
besteed aan centrale voorzieningen zoals ledenadministratie en website. 
Momenteel voeren de PVGE-afdelingen overleg met de Koepel over de uitgaven en besparings-
mogelijkheden. 
Door de opheffing van De Schouw en de vervanging door een digitale KoepelNieuwsflits is een 
belangrijke kostenbesparing ontstaan. Het bestuur van Son en Breugel hoopt dat er meer geld naar de 
afdelingen zal gaan, maar er zijn nog een aantal uitdagingen, zoals de keuze voor een nieuwe 
ledenadministratie en een website met een niet-openbaar gedeelte voor de leden. 
 
De aanwezigen gaan akkoord met het Werkplan 2024 en de Begroting 2024. 
 
9. Bestuursverkiezing 
Statutair treden af Jac Wismans als voorzitter en Annelies van de Laar als bestuurslid Clubcoördinatie. 
Zij hebben zich herkiesbaar gesteld. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. 
Genoemde 2 personen worden bij acclamatie door de ALV herbenoemd voor een periode van 3 jaar. 
Omdat beiden hun bestuurslidmaatschap eventueel willen overdragen aan een andere geschikte 
kandidaat, worden geïnteresseerden in een van beide functies gevraagd zich te melden bij het bestuur. 
 
10. Voorstel benoeming Bert Buiteman tot bestuurslid Belangenbehartiging 
Bert Buiteman stelt zich nader voor. Na zijn verhuizing naar Son en Breugel, eind 2022, is hij vrijwel direct 
lid geworden van de PVGE en van een aantal PVGE-clubs. In zijn vorige woongemeente heeft hij 
bestuursfuncties vervuld. Hij maakt zich graag dienstbaar voor de maatschappij en belangenbehartiging 
past bij hem. Hij heeft inmiddels de cursus Wmo-cliëntondersteuning succesvol afgerond en staat klaar 
om PVGE-leden behulpzaam te zijn bij Wmo-vragen. 
Bert wordt bij acclamatie benoemd tot bestuurslid Belangenbehartiging. 
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11. Rondvraag 
a. Marjolein van den Bout stelt voor, gezien de wens van het bestuur om de vereniging te verjongen, de 

ALV een volgende keer in de avonduren te houden, zodat werkenden ook aanwezig kunnen zijn. 
Het bestuur neemt deze suggestie mee. 
Desgevraagd laat 30% van de aanwezigen weten dat zij het bijwonen van een vergadering in de 
avonduren bezwaarlijk vinden. 

b. Marjolein van den Bout merkt op het jammer te vinden dat mensen die in deze vergadering genoemd 
zijn als actief in de PVGE, afwezig zijn. 

c. Joke Wismans vult aan dat eventuele vragen bij hun aanwezigheid meteen beantwoord kunnen 
worden. 

d. Hans Tobben, voorzitter van de ComputerGebruikersClub, deelt mede dat de CGC door Bibliotheek 
Dommeldal is gevraagd een Computercafé in de bibliotheek in Son en Breugel te starten. De CGC 
heeft als voorwaarde gesteld dat de deelnemers PVGE-lid dienen te zijn. 
Jac Wismans geeft aan dat er al een Computerspreekuur is op de woensdagmiddagen en dat een 
dergelijk initiatief wellicht in samenwerking met de SeniorenRaad kan worden opgepakt. 
Dit onderwerp wordt tussen de CGC en het PVGE-bestuur nader besproken. 

e. Jacques Francken vraagt naar de achtergrond van de aanstelling van de Vertrouwenspersoon. 
Jac Wismans licht toe dat deze functionaris in de vorige Algemene Ledenvergadering is aangesteld en 
verwijst Jacques naar het Protocol Ongewenst Gedrag PVGE Son en Breugel e.o. dat op de website 
staat. 

f. Jacques Francken is verbaasd dat leden naast hun lidmaatschap ook moeten betalen voor 
evenementen en activiteiten. Marjorie de Pee licht toe dat de Evenementencommissie leuke 
activiteiten kostendekkend probeert te organiseren, maar dat de zaalhuur, drankjes en sprekers 
steeds duurder worden. De PVGE vraagt de deelnemers niet meer dan de kosten zijn. 
Introducés moeten inderdaad meer betalen voor deelname. Zij kunnen ervoor kiezen zelf lid te 
worden. 

g. Corrie Brands, gastlid uit Best, merkt op dat activiteiten van PVGE Best openstaan voor leden van alle 
PVGE-leden, mits er plaats is. 
 

16. Sluiting van de vergadering 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
Hij nodigt de aanwezigen uit voor een drankje en erwtensoep met roggebrood en spek in de foyer. 
 
 
 
Son en Breugel, maart 2024 
Gerry Henselmans, secretaris. 

 


